
 

 

 

     

Αθήνα, 15 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

  

Θέμα: «Ανάγκη καταβολής των μισθών και των εξαιρέσιμων των ιατρών που 

προσελήφθησαν ως επικουρικοί την περίοδο της πανδημίας» 

 

Όπως ενημερωνόμαστε από υπόμνημα της ΠΟΕΔΗΝ, υπάρχει σοβαρότατο πρόβλημα μη 

καταβολής των μισθών και των εξαιρέσιμων στους ιατρούς που έχουν προσληφθεί ως 

επικουρικοί για τις ανάγκες της πανδημίας. Χαρακτηριστικά παραδείγματα που 

αναφέρονται είναι το Γ.Ν Αλεξανδρούπολης, το Γ.Ν.Α Ευαγγελισμός και αρκετά άλλα.  

 

Ταυτόχρονα σε πολλά Νοσοκομεία δεν λαμβάνουν ούτε τα νυχτερινά ούτε και τις αργίες. 

 

Στο ίδιο υπόμνημα επισημαίνεται πως στο Γ.Ν Γιαννιτσών δεν έχει δοθεί παράταση στις 

συμβάσεις του προσωπικού στον τομέα καθαριότητας. 

 

Σε όλες τις περιπτώσεις οι καθυστερήσεις οφείλονται στη μη καταβολή έκτακτης 

επιχορήγησης από το Υπουργείο Υγείας, με αποτέλεσμα τα Νοσοκομεία να μην έχουν 

πόρους ώστε να μπορούν να καταβάλλουν έγκαιρα δεδουλευμένα μισθούς, νυχτερινά και 

αργίες. 

  

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Είναι ενήμερος για αυτές τις καθυστερήσεις; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να πάρει ώστε να λάβουν τα δεδουλευμένα τους το 

συντομότερο οι επικουρικοί ιατροί; 

3. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε να μην σημειωθούν ξανά τέτοιες καθυστερήσεις που 

δυσχεραίνουν τη λειτουργία των Νοσοκομείων και κρατούν σε καθεστώς 
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ανασφάλειας τους ιατρούς που με αυταπάρνηση εκτελούν το καθήκον τους ειδικά 

σε μια δύσκολη περίοδο όπως η παρούσα; 

 
 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




